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Rada Miejska w Augustowie 

PROTOKÓŁ NR XLV/2022 
z obrad XLV sesji Rady Miejskiej w Augustowie, 

które odbyło się za pomocą środków komunikacji elektronicznej, w systemie zdalnym, 

w dniu 24 lutego 2022 r. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków, co stanowi o prawomocności obrad. 

Obecni: 

1. Emilian Al-Khameri 

2. Sylwia Bielawska 

3. Mirosław Chudecki 

4. Leszek Stanisław Cieślik 

5. Tomasz Dobkowski 

6. Alicja Dobrowolska 

7. Rafał Harasim 

8. Marcin Kleczkowski 

9. Tomasz Miklas 

10. Agnieszka Mroziewska 

11. Dariusz Ostapowicz 

12. Izabela Agnieszka Piasecka 

13. Katarzyna Raczkowska 

14. Jolanta Oneta Roszkowska 

15. Adam Sieńko 

16. Aleksandra Maria Sigillewska 

17. Mieczysław Szczerbakow 

18. Marek Sznejder 

19. Magdalena Śleszyńska 

20. Krystyna Wilczewska 

21. Mirosław Zawadzki 

Ponadto w obradach udział wzięli: 

- Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa 

- Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta 

- Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta 

- Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta 

- Pani Beata Kornelius – Radca Prawny 

- Pani Barbara Cituk – Zastępca Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

- Pani Martyna Haraburda – Pełnomocnik Burmistrza do spraw Młodzieży 

- Kierownicy i pracownicy Urzędu Miejskiego w Augustowie 

- Mieszkańcy 

 

 

Obrady rozpoczęto 24 lutego 2022 o godz. 10:00, 

a zakończono o godz. 17:40 tego samego dnia. 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego sprawozdania. 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia stanowiska "Augustów solidarny z Ukrainą", 

b) przyjęcia stanowiska w sprawie wstrzymania dalszych prac dotyczących realizacji 

południowo-wschodniej obwodnicy Augustowa, 

c) przyjęcia stanowiska Rady Miejskiej w Augustowie przeciwko budowie południowo-

wschodniej obwodnicy Augustowa w wariantach wkraczających w granice Miasta, 

d) przekazania wniosku do rozpatrzenia według właściwości, 

e) przekazania wniosku do rozpatrzenia według właściwości, 

f) uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie Miasta Augustowa na lata 2022-2024, 

g) opłaty za pobyt dziecka w Żłobku Nr 1 w Augustowie, 

h) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego członkom Ochotniczej Straży Pożarnej 

Augustów-Lipowiec, 

i) wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 

domowników, 

j) przyjęcia regulaminu targowiska "Mój rynek" w Augustowie oraz określenia zasad 

prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników na wyznaczonych 

miejscach, 

k) zaliczenia wybranych dróg do kategorii dróg gminnych, 

l) przyjęcia programu redukcji niskiej emisji na terenie Gminy Miasta Augustów pn. Airgustów 

i określenia dotacji w ramach programu, 

m) zmian budżetu miasta na rok 2022, 

n) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2022-2034, 

o) powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej w Augustowie i nadania jej statutu, 

p) zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

na terenie Gminy Miasta Augustów, 

r) Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa dla terenu 

położonego pomiędzy częścią ulicy Rajgrodzkiej i Młodości, zwanego "Szkoła Podstawowa  

Nr 2", 

5. Przyjęcie protokołu z obrad XLIV sesji Rady Miejskiej z 30.12.2021 r. 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. pkt 1. 

Otwarcie obrad. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego otwarciu obrad /0:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła XLV obrady sesji 

Rady Miejskiej w Augustowie. Przywitała radnych, panów Burmistrzów, urzędników oraz 

gości. Przystąpiła do sprawdzenia listy obecności i sprawdzenia kworum, co pozwoli na 

prawomocne prowadzenia obrad. Poinformowała, że odczyta imię i nazwisko każdego radnego 

i poprosiła o zgłaszanie się oraz przyciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /0:00/. 

 

/Sprawdzanie listy obecności /0:35 – 3:01/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że po 

sprawdzeniu listy obecności w obradach bierze udział 21 radnych. Stwierdziła, że obrady są 

prawomocne. Poinformowała również, że obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie 

Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty. 

Poprosiła o powstanie i uczczenie minutą ciszy tego co dzieje się za granicą w Ukrainie  /3:01/. 

 

/Minuta ciszy /4:05 – 5:26/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej oddała głos Pani Radnej Izabeli 

Piaseckiej, która chce złożyć wniosek formalny /5:26/. 

 

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna poinformowała, że w imieniu Klubu Radnych 

chciałaby zaproponować stanowisko w sprawie solidarności z Ukrainą. Odczytała treść 

stanowiska /5:49/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:21/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa odczytał stanowisko „Augustów 

solidarny z Ukrainą” /7:55/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /10:55/. 

 

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /11:05/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa /11:46/. 

 

Ad. pkt 2. 

Przedstawienie porządku obrad. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego przedstawieniu porządku obrad /11:48/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego przedstawieniu i przyjęciu porządku obrad. 

Poinformowała, że porządek obrad /zał. nr 1/ otrzymali Państwo w systemie eSesja wraz  

z projektami uchwał i innymi materiałami niezbędnymi do realizacji porządku. Zapytała, czy 

ktoś wnioskuje o zmianę porządku obrad /11:48/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa złożył wniosek /zał. nr 2/ 

o wprowadzenie do porządku obrad XLV sesji Rady Miejskiej w Augustowie projektów uchwał 

w sprawie przyjęcia stanowiska „Augustów solidarny z Ukrainą”, przyjęcia stanowiska Rady 

Miejskiej w Augustowie przeciwko budowie południowo-wschodniej obwodnicy Augustowa  

w wariantach wkraczających w granice Miasta, powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej  

w Augustowie i nadania jej statutu, w sprawie zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu 
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dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miasta Augustów, w sprawie 

Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa dla terenu 

położonego pomiędzy częścią ulicy Rajgrodzkiej i Młodości, zwanego „Szkoła Podstawowa 

Nr 2” /13:11/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła 10 minut przerwy 

/15:43/. 

 

/Przerwa /16:08 – 29:14/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie. 

Przystąpiła do sprawdzenia kworum /29:14/. 

 

/Sprawdzanie listy obecności /29:41 – 30:35/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Rada Miejska 

dysponuje odpowiednim kworum. Poddała pod głosowanie wniosek Burmistrza Miasta 

Augustowa o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 4a projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia stanowiska „Augustów solidarny z Ukrainą” /30:35/. 

 

Głosowano w sprawie: wniosku Burmistrza Miasta Augustowa o wprowadzenie do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska „Augustów solidarny z Ukrainą”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Agnieszka 

Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław 

Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

BRAK GŁOSU (1) 

Krystyna Wilczewska 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Miklas 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że powyższy 

wniosek został przyjęty. Poddała pod głosowanie następny wniosek Burmistrza  

o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 4c projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

stanowiska Rady Miejskiej w Augustowie /32:08/. 
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Głosowano w sprawie: wniosku Burmistrza Miasta Augustowa o wprowadzenie do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska Rady Miejskiej w Augustowie 

przeciwko budowie południowo-wschodniej obwodnicy Augustowa w wariantach 

wkraczających w granice Miasta. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, Alicja 

Dobrowolska, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta 

Oneta Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Rafał Harasim, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, 

Marek Sznejder 

BRAK GŁOSU (3) 

Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski, Krystyna Wilczewska 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Miklas 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że powyższy 

wniosek został przyjęty. Poddała pod głosowanie wniosek Burmistrza Miasta Augustowa  

o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 4o projektu uchwały w sprawie powołania 

Młodzieżowej Rady Miejskiej w Augustowie i nadania jej statutu /33:49/. 

 

Głosowano w sprawie: wniosku Burmistrza Miasta Augustowa o wprowadzenie do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej w Augustowie  

i nadania jej statutu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Dariusz 

Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, 

Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Agnieszka Mroziewska 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Miklas 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek 

Burmistrza został podjęty. Poddała pod głosowanie wniosek Burmistrza Miasta Augustowa  

o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 4p projektu uchwały w sprawie zmieniającej 

uchwałę w sprawie Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Miasta Augustów /35:24/. 

 

Głosowano w sprawie: wniosku Burmistrza Miasta Augustowa o wprowadzenie do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miasta Augustów. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Agnieszka 

Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław 

Szczerbakow, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

BRAK GŁOSU (1) 

Magdalena Śleszyńska 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Miklas 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek został 

przyjęty. Poddała pod głosowanie kolejny wniosek Pana Burmistrza o wprowadzenie do 

porządku obrad w punkcie 4r projektu uchwały w sprawie Miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa dla terenu położonego pomiędzy 

częścią ulicy Rajgrodzkiej i Młodości, zwanego „Szkoła Podstawowa Nr 2”/36:43/. 

 

Głosowano w sprawie: wniosku Burmistrza Miasta Augustowa o wprowadzenie do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

części miasta Augustowa dla terenu położonego pomiędzy częścią ulicy Rajgrodzkiej  

i Młodości, zwanego „Szkoła Podstawowa Nr 2”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Emilian Al-Khameri, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Tomasz Dobkowski, 

Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Agnieszka Mroziewska, Dariusz 



S t r o n a  | 7 

 

Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, 

Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

BRAK GŁOSU (1) 

Sylwia Bielawska 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Miklas 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że wniosek 

Burmistrza został przyjęty. Zapytała, czy ktoś ma jeszcze wnioski o zmianę porządku obrad. 

Zgłoszeń nie było. Poddała pod głosowanie porządek obrad wraz z wprowadzonymi zmianami 

/37:51/. 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcia porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Agnieszka 

Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam 

Sieńko, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław 

Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Izabela Agnieszka Piasecka, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Miklas 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że porządek obrad 

został przyjęty /38:38/. 

 

Ad. pkt 3. 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego 

sprawozdania. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego sprawozdaniu z działalności Burmistrza Miasta 

Augustowa od przedstawienia ostatniego sprawozdania /38:48/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego sprawozdaniu z działalności Burmistrza 

Miasta Augustowa od przedstawienia ostatniego sprawozdania. Poprosiła Pana Burmistrza  

o złożenie sprawozdania /38:48/. 
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Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrza Miasta Augustowa /39:02/. 

 

Ad. pkt 4a). 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska "Augustów solidarny 

z Ukrainą". 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

stanowiska "Augustów solidarny z Ukrainą" /46:53/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia stanowiska "Augustów solidarny z Ukrainą". Poprosiła Pana Burmistrza  

o przedstawienie projektu uchwały /46:53/. 

 

Pana Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa /47:18/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przystąpiła do sprawdzenia 

kworum. Poprosiła o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /50:11/. 

 

/Sprawdzanie kworum /50:27 – 50:51/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Rada Miejska 

dysponuje kworum. Poddała pod głosowanie projekt uchwały /50:51/. 

 

Głosowano w sprawie: przyjęcia stanowiska "Augustów solidarny z Ukrainą". 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Agnieszka 

Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław 

Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław 

Zawadzki 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Miklas 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała  

Nr XLV/452/2022 Rady Miejskiej w Augustowie w sprawie przyjęcia stanowiska „Augustów 

solidarny z Ukrainą” została podjęta /51:42/. 

/Uchwała Nr XLV/452/2022 – stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 
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Ad. pkt 4b) 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska w sprawie wstrzymania 

dalszych prac dotyczących realizacji południowo-wschodniej obwodnicy Augustowa. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

stanowiska w sprawie wstrzymania dalszych prac dotyczących realizacji południowo-

wschodniej obwodnicy Augustowa /51:50/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia stanowiska w sprawie wstrzymania dalszych prac dotyczących realizacji południowo-

wschodniej obwodnicy Augustowa. Poinformowała, że projektu był procedowany na 

posiedzeniu Komisji Rozwoju. Poprosiła Przewodniczącego Komisji Rozwoju – Pana Dariusza 

Ostapowicza o przedstawienie opinii Komisji /51:50/. 

 

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju Komisja Rozwoju Rady 

Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 23 lutego 2022 r. zapoznała się  

z projektem uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska w sprawie wstrzymania dalszych prac 

dotyczących realizacji południowo-wschodniej obwodnicy Augustowa. Po analizie 

przedstawionego dokumentu, Komisja negatywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały głosowało 6 członków Komisji,  przeciw  - 

9, a 1 członek Komisji wstrzymał się od głosu /52:31/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła przedstawiciela 

Klubu Radnych Platforma.Nowoczesna Koalicja Obywatelska o przedstawienie projektu 

uchwały /53:03/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny omówił projekt uchwały. Odczytał stanowisko /53:22/. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /58:28/. 

 

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /59:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:02:09/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny /1:02:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:04:47/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /1:04:55/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:07:02/. 
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Pani Krystyna Wilczewska – Radna /1:07:08/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:07:55/. 

 

Pan Dariusz Ostapowicz – Radny /1:08:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:10:12/. 

 

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /1:10:17/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:12:19/. 

 

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /1:12:25/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:14:33/. 

 

Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /1:14:43/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:16:43/. 

 

Pani Krystyna Wilczewska – Radna /1:16:51/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:16:39/. 

 

Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /1:17:46/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:17:54/. 

 

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /1:18:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:20:08/. 

 

Pan Rafał Harasim – Radny /1:21:48/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:23:03/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /1:23:08/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przystąpiła do sprawdzenia 

kworum. Poprosiła Państwa Radnych o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja 

/1:24:22/. 

 

/Sprawdzanie kworum /1:25:18 – 1:25:49/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Rada Miejska 

dysponuje kworum. Poddała pod głosowanie projekt uchwały /1:25:49/. 

 

Głosowano w sprawie: przyjęcia stanowiska w sprawie wstrzymania dalszych prac 

dotyczących realizacji południowo-wschodniej obwodnicy Augustowa. 

 

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna poprosiła o reasumpcję głosowania, gdyż oddała głos 

niezgodnie ze swoją wolą, przez pomyłkę /1:27:31/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zarządziła, reasumpcję 

głosowania. Poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska  

w sprawie wstrzymania dalszych prac dotyczących realizacji południowo-wschodniej 

obwodnicy Augustowa /1:27:50/. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka 

Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Marek Sznejder, Krystyna 

Wilczewska 

PRZECIW (11) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, Alicja 

Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Aleksandra Maria Sigillewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała została 

niepodjęta /1:29:24/. 

 

Ad. pkt 4c) 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska Rady Miejskiej 

w Augustowie przeciwko budowie południowo-wschodniej obwodnicy Augustowa 

w wariantach wkraczających w granice Miasta. 

/Czas rozpoczęciu punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

stanowiska Rady Miejskiej w Augustowie przeciwko budowie południowo-wschodniej 

obwodnicy Augustowa w wariantach wkraczających w granice Miasta /1:29:35/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska Przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia stanowiska Rady Miejskiej w Augustowie przeciwko budowie południowo-
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wschodniej obwodnicy Augustowa w wariantach wkraczających w granice Miasta. Poprosiła 

Burmistrza Miasta Augustowa o przedstawienie projektu uchwały /1:29:35/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa przedstawił projekt uchwały. 

Odczytał stanowisko /1:30:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej złożyła wniosek o dodanie  

w treści §2 projekt uchwały zapisu, że przekazuje się stanowisko Ministrowi Infrastruktury  

i Premierowi Rzeczypospolitej Polskiej /1:38:10/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa /1:39:09/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła 5 minut przerwy 

/1:39:44/. 

 

/Przerwa /1:40:14 – 1:47:15/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie. 

Przystąpiła do sprawdzenia kworum. Poprosiła Państwa Radnych o wciśnięcie przycisku 

„kworum” w systemie eSesja /1:47:15/. 

 

/Sprawdzanie kworum /1:47:33 - 1:49:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Rada Miejska 

dysponuje kworum. Poddał pod głosowanie swój wniosek formalny /1:49:21/. 

 

Głosowano w sprawie: wniosku Pani Przewodniczącej Alicji Dobrowolskiej o zmianę treści 

paragrafu 2 na treść: „Upoważnia się Przewodniczącą Rady Miejskiej w Augustowie do 

przekazania niniejszego stanowiska Dyrektorowi Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych  

i Autostrad, Dyrektorowi GDDKiA Oddział w Białymstoku oraz Ministrowi Infrastruktury  

i Premierowi Rzeczypospolitej Polskiej”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 10, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, Alicja 

Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

BRAK GŁOSU (10) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka 

Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek 

Sznejder, Krystyna Wilczewska 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek został 

przyjęty /1:51:01/. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

 

Pan Marin Kleczkowski – Radny /1:51:29/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:52:30/. 

 

Pan Marin Kleczkowski – Radny /1:52:58/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:53:03/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /1:53:20/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:53:36/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /1:54:17/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:54:25/. 

 

Pan Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /1:54:45/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:56:31/. 

 

Pan Marin Kleczkowski – Radny /1:56:48/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:56:58/. 

 

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /1:57:15/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:59:19/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny /1:59:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:01:37/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /2:01:50/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:03:29/. 

 

Pan Dariusz Ostapowicz - Radny /2:03:34/. 

 



S t r o n a  | 14 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:04:41/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa /2:04:46/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:05:17/. 

 

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /2:05:24/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:07:35/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /2:07:43/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:09:51/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /2:10:15/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:10:28/. 

 

Pan Marek Sznejder – Radny /2:13:18/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:15:16/. 

 

Pan Mieczysław Szczerbakow – Radny /2:15:24/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:17:54/. 

 

Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /2:18:02/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:19:18/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa /2:19:29/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przystąpiła do sprawdzenia 

kworum. Poprosiła Państwa Radnych o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja 

/2:20:55/. 

 

/Sprawdzanie kworum /2:21:17 – 2:22:03/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Rada Miejska 

dysponuje kworum. Poddała pod głosowanie projekt uchwały wraz z naniesioną poprawką 

/2:22:03/. 
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Głosowano w sprawie: przyjęcia stanowiska Rady Miejskiej w Augustowie przeciwko 

budowie południowo-wschodniej obwodnicy Augustowa w wariantach wkraczających 

w granice Miasta 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 8 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, Alicja 

Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

BRAK GŁOSU (2) 

Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska 

NIEOBECNI (8) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka 

Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała Nr 

XLV/453/2022 w sprawie przyjęcia stanowiska Rady Miejskiej w Augustowie przeciwko 

budowie południowo-wschodniej obwodnicy Augustowa w wariantach wkraczających 

w granice Miasta została podjęta /2:23:04/. 

/Uchwała Nr XLV/453/2022 – stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 4d) 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania wniosku do rozpatrzenia według 

właściwości. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie przekazania 

wniosku do rozpatrzenia według właściwości /2:23:19/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

przekazaniu wniosku do rozpatrzenia według właściwości. Poinformowała, że projekt uchwały 

był przedmiotem obrad Komisji skarg, wniosków i petycji i poprosiła Przewodnicząca Komisji 

o zabranie głosu /2:23:19/. 

 

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji 

poinformowała, że Komisja skarg, wniosków i petycji w wyniku przeprowadzonego jawnego 

głosowania 3 głosami za, przy braku głosów przeciwnych, przy 2 głosach wstrzymujących się 

rekomenduje przekazanie wniosku Pana H.D. do załatwienia według właściwości do 

Burmistrza Miasta Augustowa /2:23:49/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:24:38/. 
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Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /2:24:52/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:25:06/. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /2:25:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:25:37/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /2:25:48/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:27:24/. 

 

Pan H. D. – Wnioskodawca /2:28:08/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:29:41/. 

 

Pan H. D. – Wnioskodawca /2:30:54/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:31:58/. 

 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /2:33:29/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:35:00/. 

 

Pan Krzysztof Poskrobko – Prezes P.T. „NECKO” Sp. z o.o. /2:35:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:37:15/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny /2:37:24/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:39:18/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /2:39:27/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:39:44/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /2:40:27/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:40:53/. 

 

Pan Mirosław Chudecki – Radny /2:41:04/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:42:04/. 

 

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /2:42:46/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:43:36/. 

 

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /2:43:50/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:45:22/. 

 

Pani Sylwia Bielawska – Radna /2:45:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:46:51/. 

 

Pan Marek Sznejder – Radny /2:46:57/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:49:08/. 

 

Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta /2:49:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:53:22/. 

 

Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta /2:53:50/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:54:21/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa /2:54:25/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:56:46/. 

 

Pan Marek Sznejder – Radny złożył wniosek formalny o przekwalifikowanie pisma jako 

skargę na Burmistrza i przekazanie jej do Komisji skarg, wniosków i petycji /2:57:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:58:08/. 

 

Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta /2:58:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:59:16/. 

 

Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta /2:59:34/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:00:20/. 

 

Pan Marek Sznejder – Radny /3:00:50/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przystąpiła do sprawdzenia 

kworum. Poprosiła Państwa Radnych o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja 

/3:01:41/. 

 

/Sprawdzanie kworum /3:02:17 – 3:03:20/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Rada Miejska 

dysponuje kworum. Poddała pod głosowanie wniosek formalny Radnego Parka Sznejdera 

/3:03:20/. 

 

Głosowano w sprawie: wniosku Pana Radnego Marka Sznejdera o przekwalifikowanie pisma 

jako skargę na Burmistrza i przekazanie jej do Komisji skarg, wniosków i petycji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Izabela 

Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Krystyna 

Wilczewska 

PRZECIW (9) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Dariusz 

Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Magdalena Śleszyńska, 

Mirosław Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mirosław Chudecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Leszek Stanisław Cieślik, Mieczysław Szczerbakow 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek 

Radnego Marka Sznejdera nie przeszedł /3:04:16/. 

 

Pan Dariusz Ostapowicz – Radny  /3:05:15/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że nie ma 

więcej zgłoszeń do dyskusji. Przystąpiła do sprawdzenia kworum. Poprosiła Państwa Radnych 

o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /3:05:50/. 

 

/Sprawdzanie kworum /3:07:22 - /3:07:34/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt 

uchwały /3:07:34/. 
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Głosowano w sprawie: przekazania wniosku do rozpatrzenia według właściwości 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Tomasz 

Miklas, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Magdalena 

Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (7) 

Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Aleksandra 

Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Mirosław Chudecki, Agnieszka Mroziewska 

BRAK GŁOSU (2) 

Leszek Stanisław Cieślik, Mieczysław Szczerbakow 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Uchwała Nr 

XLV/454/2022 w sprawie przekazania wniosku do rozpatrzenia według właściwości została 

podjęta /3:08:24/. 

/Uchwała Nr XLV/454/2022 – stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 4e) 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania wniosku do rozpatrzenia według 

właściwości. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie przekazania 

wniosku do rozpatrzenia według właściwości /3:08:43/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

przekazania wniosku do rozpatrzenia według właściwości. Poinformowała, że projekt uchwały 

był przedmiotem obrad Komisji skarg, wniosków i petycji. Poprosiła Przewodniczącą Komisji 

skarg, wniosków i petycji o zabranie głosu /3:08:43/. 

 

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji 

poinformowała, że Komisja skarg, wniosków i petycji w wyniku przeprowadzonego jawnego 

głosowania 5 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących 

się rekomenduje przekazanie wniosku Pana H.D. do załatwienia według właściwości do 

Burmistrza Miasta Augustowa /3:09:14/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:10:13/. 
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Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /3:10:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:10:55/. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 

Pan H. D. – Wnioskodawca /3:11:20/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:12:50/. 

 

Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta /3:13:13/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:14:18/. 

 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /3:14:24/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:14:44/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /3:15:11/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że nie ma 

więcej zgłoszeń do dyskusji. Przystąpiła do sprawdzenia kworum. Poprosiła Państwa Radnych 

o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /3:15:39/. 

 

/Sprawdzanie kworum /3:16:13 – 3:16:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Rada Miejska 

dysponuje kworum. Poddała pod głosowanie projekt uchwały /3:16:30/. 

 

Głosowano w sprawie: przekazania wniosku do rozpatrzenia według właściwości. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, Alicja 

Dobrowolska, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna 

Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław 

Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (4) 

Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Leszek Stanisław Cieślik, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Uchwała Nr 

XLV//455/2022 w sprawie przekazania wniosku do rozpatrzenia według właściwości została 

podjęta /3:17:18/. 

/Uchwała Nr XLV/455/2022 – stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 4f) 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie Miasta 

Augustowa na lata 2022-2024. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy  

w Rodzinie Miasta Augustowa na lata 2022-2024 /3:17:31/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie Miasta Augustowa na lata 2022-2024. Poinformowała, że projekt 

uchwały był rozpatrywany na posiedzeniu Komisji Społeczno-Oświatowej i poprosiła 

Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii Komisji /3:17:31/. 

 

Pan Mirosław Zawadzki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej poinformował, 

że Komisja Społeczno - Oświatowa Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu  

21 lutego 2022 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie 

Miasta Augustowa na lata 2022-2024. Po analizie przedstawionego dokumentu Komisja 

pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 14  głosami za, przy braku głosów 

przeciwnych i przy 1 głosie wstrzymującym się /3:18:03/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:18:43/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /3:18:53/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:19:18/. 

 

Pani Barbara Cituk – Zastępca Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Augustowie przedstawiła projekt uchwały /3:19:24/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:21:07/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /3:21:20/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że nie ma 

więcej zgłoszeń do dyskusji. Przystąpiła do sprawdzenia kworum. Poprosiła Państwa Radnych 

o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /3:23:32/. 

 

/Sprawdzanie kworum /3:23:48 - 3:24:08/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:24:08/. 

 

Pani Barbara Cituk – Zastępca Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Augustowie /3:25:57/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że nie ma 

więcej zgłoszeń do dyskusji. Przystąpiła do sprawdzenia kworum. Poprosiła Państwa Radnych 

o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /3:28:28/. 

 

/Sprawdzanie kworum /3:28:37 - 3:29:03/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt 

uchwały /3:29:03/. 

 

Głosowano w sprawie: uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy  

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie Miasta Augustowa na lata 2022-2024. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, Alicja 

Dobrowolska, Rafał Harasim, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka 

Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria 

Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna 

Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Leszek Stanisław Cieślik, Tomasz Miklas 

BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Kleczkowski 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Uchwała Nr 

XLV/456/2022 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy  

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie Miasta Augustowa na lata 2022-2024 

została podjęta /3:29:55/. 

/Uchwała Nr XLV/456/2022 – stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/. 
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Ad. pkt 4g) 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie opłaty za pobyt dziecka w Żłobku Nr 1  

w Augustowie. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie opłaty za 

pobyt dziecka w Żłobku Nr 1 w Augustowie /3:30:08/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

opłaty za pobyt dziecka w Żłobku Nr 1 w Augustowie. Poinformowała, że projekt uchwały był 

rozpatrywany na posiedzeniu Komisji Społeczno-Oświatowej. Poprosiła Przewodniczącego 

Komisji o przedstawienie opinii Komisji /3:30:08/. 

 

Pan Mirosław Zawadzi – Przewodniczący Komisji Społeczno – Oświatowej poinformował, 

że Komisja Społeczno - Oświatowa Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu  

21 lutego 2022 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie opłaty za pobyt dziecka  

w Żłobku Nr 1 w Augustowie. W trakcie rozpatrywania projektu uchwały Komisja głosowała 

wniosek formalny złożony przez Panią Radną Magdalenę Śleszyńską, który dotyczył zmiany 

zapisu §1 na treść „Ustala się miesięczną opłatę za pobyt dziecka w Żłobku Nr 1 w Augustowie 

prowadzonym przez Gminę Miasto Augustów, w wysokości 650,00 zł”. W wyniku 

przeprowadzanego  jawnego głosowania Komisja powyższy wniosek przyjęła 6 głosami za, 

przy 2 głosach przeciwnych i przy 7 głosach wstrzymujących się. Po analizie przedstawionego 

dokumentu Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały wraz z poprawką  

6  głosami za, przy 3 głosach przeciwnych i przy 5 głosach wstrzymujących się /3:30:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:31:45/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza przedstawił projekt uchwały /3:32:03/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:33:31/. 

 

Pani Anita Szostak – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /3:33:36/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:35:21/. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

 

Pan Marek Sznejder – Radny /3:35:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:37:41/. 

 

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna złożyła wniosek formalny o wprowadzenie zmiany 

zapisu w § 1 o treści: „Ustala się miesięczną opłatę za pobyt dziecka w Żłobku Nr 1  

w Augustowie prowadzonym przez Gminę Miasto Augustów, w wysokości 650,00 zł” 

/3:38:16/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:40:34/. 

 

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna /3:41:18/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przedstawiła pismo rodziców 

dzieci uczęszczających do Żłobka Nr 1 w Augustowie /pismo stanowi załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu/. Przystąpiła do sprawdzenia kworum. Poprosiła Państwa Radnych  

o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /3:41:34/. 

 

/Sprawdzanie kworum /3:42:46 – 3:43:53/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Rada  Miejska 

dysponuje kworum. Poddała pod głosowanie wniosek Pani Radnej Magdaleny Śleszyńskiej 

/3:43:53/. 

 

Głosowano w sprawie: wniosku Pani Radnej Magdaleny Śleszyńskiej o wprowadzenie zmiany 

zapisu w § 1 o treści: „Ustala się miesięczną opłatę za pobyt dziecka w Żłobku Nr 1  

w Augustowie prowadzonym przez Gminę Miasto Augustów, w wysokości 650,00 zł”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 14, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Tomasz Dobkowski, Katarzyna Raczkowska, 

Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (14) 

Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin 

Kleczkowski, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław 

Szczerbakow, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Miklas 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek Pani 

Magdaleny Śleszyńskiej został odrzucony. Oddała głos Panu Radnemu Marcinowi 

Kleczkowskiemu, który chce zgłosić wniosek formalny /3:46:06/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /3:46:31/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:46:44/. 

 

W dyskusji udział wzięli: 
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Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /3:47:08/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:49:30/. 

 

Pani Anita Szostak – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /3:50:23/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:50:53/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /3:51:13/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:52:15/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /3:52:43/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:53:12/. 

 

Pan Mirosław Chudecki – Radny /3:53:25/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:53:47/. 

 

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /3:53:54/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:56:09/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /3:56:15/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:57:20/. 

 

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna /3:57:37/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:58:09/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /3:58:24/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:59:58/. 

 

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /4:00:15/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:01:25/. 

 

Pan Mirosław Zawadzki – Radny /4:04:07/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:06:32/. 
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Pan Tomasz Miklas – Radny /4:04:49/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:08:12/. 

 

Pani Anita Szostak – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /4:08:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:09:12/. 

 

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /4:09:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:09:37/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny /4:09:49/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:10:40/. 

 

Pani Anita Szostak – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /4:10:43/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:12:16/. 

 

Pan Mirosław Zawadzki – Radny złożył wniosek formalny o ustalenie stawki za pobyt 

dziecka w Żłobku na kwotę 550 zł /4:12:25/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła 5 minut przerwy  

w obradach /4:13:37/. 

 

/Przerwa /4:13:48 – 4:23:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie. 

Przystąpiła do sprawdzenia kworum. Poprosiła Państwa Radnych o wciśnięcie przycisku 

„kworum” w systemie eSesja /4:23:00/. 

 

/Sprawdzanie kworum /4:23:14 – 4:24:02/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Rada Miejska 

dysponuje kworum. Poddała pod głosowanie wniosek Pana Radnego Mirosława Zawadzkiego 

/4:24:02/. 

 

Głosowano w sprawie: wniosku Pana Radnego Mirosława Zawadzkiego o ustalenie stawki za 

pobyt dziecka w Żłobku na kwotę 550 zł. 

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 6, PRZECIW: 14, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Tomasz Dobkowski, Katarzyna Raczkowska, 

Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (14) 

Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin 

Kleczkowski, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław 

Szczerbakow, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Miklas 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek Pana 

Radnego Mirosława Zawadzkiego został odrzucony /4:24:46/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /4:25:20/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:26:49/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /4:27:02/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:27:36/. 

 

Pani Katarzyna Raczkowska – Radna /4:28:10/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:28:19/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /4:28:26/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:29:47/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /4:29:55/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przystąpiła do sprawdzenia 

kworum. Poprosiła Państwa Radnych o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja 

/4:30:20/. 

 

/Sprawdzanie kworum /4:31:02 – 4:31:14/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Rada Miejska 

dysponuje kworum. Poddała pod głosowanie projekt uchwały /4:31:14/. 
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Głosowano w sprawie: opłaty za pobyt dziecka w Żłobku Nr 1 w Augustowie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Tomasz Dobkowski, Alicja 

Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 

Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta 

Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek 

Sznejder, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (1) 

Magdalena Śleszyńska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Emilian Al-Khameri 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Uchwała Nr 

XLV/457/2022 w sprawie opłaty za pobyt dziecka w Żłobku Nr 1 w Augustowie została podjęta 

/4:31:55/. 

/Uchwała Nr XLV/457/2022 – stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 4h) 

Rozpatrzenie projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 

członkom Ochotniczej Straży Pożarnej Augustów-Lipowiec. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości ekwiwalentu pieniężnego członkom Ochotniczej Straży Pożarnej Augustów-Lipowiec 

/4:32:05/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przejdzie do rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały 

w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego członkom Ochotniczej Straży 

Pożarnej Augustów-Lipowiec. Poinformowała, że projekt uchwały był rozpatrywany na 

posiedzeniu Komisji do spraw Budżetu. Poprosiła o zabranie głosu Pana Przewodniczącego 

Komisji i przedstawienie opinii Komisji /4:32:05/. 

 

Pan Emilian Jasyen Al-Khameri – Przewodniczący Komisji do spraw Budżetu 

poinformował, że Komisja do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w 

dniu 23 lutego  2022 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

ekwiwalentu pieniężnego członkom Ochotniczej Straży Pożarnej Augustów – Lipowiec. Po 

analizie przedstawionego dokumentu, Komisja do spraw Budżetu pozytywnie zaopiniowała 

powyższy projekt uchwały 16 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 2 głosach 

wstrzymujących się /4:32:32/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:33:02/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza przedstawił projekt uchwały /4:33:18/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że nie widzi 

zgłoszeń do dyskusji. Przystąpiła do sprawdzenia kworum. Poprosiła Państwa Radnych  

o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /4:33:49/. 

 

/Sprawdzanie kworum /4:34:01 - 4:34:18/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Rada Miejska 

dysponuje odpowiednim kworum. Poddała pod głosowanie projekt uchwały /4:34:18/. 

 

Głosowano w sprawie: ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego członkom Ochotniczej 

Straży Pożarnej Augustów-Lipowiec. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz 

Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna 

Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, 

Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, 

Mirosław Zawadzki 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Uchwała Nr 

XLV/458/2022 ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego członkom Ochotniczej Straży 

Pożarnej Augustów-Lipowiec została podjęta jednogłośnie /4:34:52/. 

/Uchwała Nr XLV/458/2022 – stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 4i) 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu 

w piątki i soboty przez rolników i ich domowników. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie wyznaczenia 

miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników /4:35:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 

domowników. Poinformowała, że projekt uchwały był rozpatrywany na posiedzeniu Komisji 

Rozwoju. Poprosiła Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii Komisji /4:35:00/. 
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Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja 

Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 23 lutego 2022 r. zapoznała się 

z projektem uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty 

przez rolników i ich domowników. Po analizie przedstawionego dokumentu, Komisja 

pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 16 głosami za, przy braku 

głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /4:35:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że nie ma 

zgłoszeń do dyskusji, więc przystąpiła do sprawdzenia kworum. Poprosiła Państwa Radnych  

o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /4:35:58/. 

 

/Sprawdzanie kworum /4:36:08 – 4:36:23/.  

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Rada Miejska 

dysponuje odpowiednim kworum. Poddała pod głosowanie projekt uchwały /4:36:23/. 

 

Głosowano w sprawie: wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 

rolników i ich domowników. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Tomasz Miklas, Agnieszka 

Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław 

Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław 

Zawadzki 

BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Kleczkowski 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Uchwała Nr 

XLV/459/2022 w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 

rolników i ich domowników została podjęta /4:37:01/. 

/Uchwała Nr XLV/459/2022 – stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 4j) 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu targowiska "Mój rynek" 

w Augustowie oraz określenia zasad prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników 

i ich domowników na wyznaczonych miejscach. 
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/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

regulaminu targowiska "Mój rynek" w Augustowie oraz określenia zasad prowadzenia handlu 

w piątki i soboty przez rolników i ich domowników na wyznaczonych miejscach /4:37:10/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przejedzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia regulaminu targowiska "Mój rynek" w Augustowie oraz określenia zasad 

prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników na wyznaczonych 

miejscach. Poinformowała, że projekt uchwały był rozpatrywany na posiedzeniu Komisji 

Rozwoju. Poprosiła Pana Dariusza Ostapowicza o przedstawienie opinii Komisji /4:37:10/. 

 

Pan Dariusz  Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja 

Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 23 lutego 2022 r. zapoznała się 

z projektem uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu targowiska „Mój rynek” w Augustowie 

oraz określenia zasad prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników 

na wyznaczonych miejscach. Po analizie przedstawionego dokumentu, Komisja pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 16 głosami za, przy braku głosów 

przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /4:37:51/.  

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:38:24/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /4:38:43/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że nie ma 

zgłoszeń do dyskusji, więc przystąpiła do sprawdzenia kworum. Poprosiła Państwa Radnych  

o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /4:38:51/. 

 

/Sprawdzanie kworum /4:39:02 – 4:39:14/.  

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Rada Miejska 

dysponuje odpowiednim kworum. Poddała pod głosowanie projekt uchwały /4:39:14/. 

 

Głosowano w sprawie: przyjęcia regulaminu targowiska "Mój rynek" w Augustowie oraz 

określenia zasad prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników na 

wyznaczonych miejscach. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz 

Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna 
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Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, 

Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, 

Mirosław Zawadzki 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Uchwała Nr 

XLV/460/2022 w sprawie przyjęcia regulaminu targowiska "Mój rynek" w Augustowie oraz 

określenia zasad prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników na 

wyznaczonych miejscach została podjęta. Ogłosiła 30 minut przerwy w obradach /4:39:50/. 

/Uchwała Nr XLV/460/2022 – stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/. 

 

/Przerwa /4:40:14 – 5:10:52/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła posiedzenie po 

przerwie. Przystąpiła do sprawdzenia kworum. Poprosiła Państwa Radnych o wciśniecie 

przycisku „kworum” w systemie eSesja /5:10:52/. 

 

/Sprawdzanie listy obecności /5:11:08 – 5:12:10/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Rada Miejska 

dysponuje kworum /5:12:11/. 

 

Ad. pkt 4k) 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia wybranych dróg do kategorii dróg 

gminnych. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie zaliczenia 

wybranych dróg do kategorii dróg gminnych /5:12:15/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

zaliczenia wybranych dróg do kategorii dróg gminnych. Poinformowała, że projekt uchwały 

był rozpatrywany na posiedzeniu Komisji Rozwoju. Poprosiła o zabranie głosu 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju i przedstawienie opinii Komisji /5:12:15/. 

 

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja 

Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 23 lutego 2022 r. zapoznała się 

z projektem uchwały w sprawie zaliczenia wybranych dróg do kategorii dróg gminnych. Po 

analizie przedstawionego dokumentu, Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała 

powyższy projekt uchwały 16 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów 

wstrzymujących się /5:12:39/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że nie ma 

zgłoszeń do dyskusji. Przystąpiła do sprawdzenia kworum. Poprosiła Państwa Radnych  

o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /5:13:03/. 
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/Sprawdzanie kworum /5:13:40 – 5:14:07/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Rada Miejska 

dysponuje kworum. Poddała pod głosowanie projekt uchwały /5:14:07/. 

 

Głosowano w sprawie: zaliczenia wybranych dróg do kategorii dróg gminnych 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz 

Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna 

Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, 

Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

BRAK GŁOSU (1) 

Magdalena Śleszyńska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Uchwała Nr 

XLV/461/2022 w sprawie zaliczenia wybranych dróg do kategorii dróg gminnych została 

podjęta /5:14:55/. 

/Uchwała Nr XLV/461/2022 – stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 4l) 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu redukcji niskiej emisji na 

terenie Gminy Miasta Augustów pn. Airgustów i określenia dotacji w ramach programu. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

programu redukcji niskiej emisji na terenie Gminy Miasta Augustów pn. Airgustów i określenia 

dotacji w ramach programu /5:15:08/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia programu redukcji niskiej emisji na terenie Gminy Miasta Augustów pn. Airgustów  

i określenia dotacji w ramach programu. Poinformowała, że projekt uchwały był rozpatrywany 

na posiedzeniu Komisji Rozwoju i poprosiła Przewodniczącego Komisji o przedstawienie 

opinii Komisji /5:15:08/. 

 

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja 

Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 23 lutego 2022 r. zapoznała się 

z projektem uchwały w sprawie przyjęcia programu redukcji niskiej emisji na terenie Gminy 

Miasta Augustów pn. Airgustów i określenia dotacji w ramach programu. Po analizie 

przedstawionego dokumentu, Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała powyższy 
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projekt uchwały 16 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów 

wstrzymujących się /5:15:36/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:16:07/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza przedstawił projekt uchwały /5:16:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:17:07/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /5:17:12/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że nie ma 

więcej zgłoszeń do dyskusji. Przystąpiła do sprawdzenia kworum. Poprosiła Państwa Radnych 

o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /5:17:55/. 

 

/Sprawdzanie kworum /5:18:03 – 5:18:23/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska dysponuje kworum. Poddała pod głosowanie projekt uchwały /5:18:23/. 

 

Głosowano w sprawie: przyjęcia programu redukcji niskiej emisji na terenie Gminy Miasta 

Augustów pn. Airgustów i określenia dotacji w ramach programu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz 

Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna 

Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, 

Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, 

Mirosław Zawadzki 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Uchwała Nr 

XLV/462/2022 w sprawie przyjęcia programu redukcji niskiej emisji na terenie Gminy Miasta 

Augustów pn. Airgustów i określenia dotacji w ramach programu została podjęta /5:19:07/. 

/Uchwała Nr XLV/462/2022 – stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 4m) 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2022. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały  

w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2022 /5:19:13/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały  

w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2022. Poinformowała, że projekt był rozpatrywany na 

posiedzeniu Komisji do spraw Budżetu. Poprosiła Pana Przewodniczącego Komisji do spraw 

Budżetu o przedstawienie opinii Komisji /5:19:13/. 

 

Pan Emilian Jasyen Al-Khameri – Przewodniczący Komisji do spraw Budżetu 

poinformował, że Komisja do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu  

w dniu 23 lutego  2022 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zmian budżetu miasta 

na 2022 rok. Po analizie przedstawionego dokumentu, Komisja do spraw Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały 11 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy  

4 głosach wstrzymujących się /5:19:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:20:00/. 

 

Pan Radosław Czerwiński – Skarbnik Miasta przedstawił projekt uchwały /5:20:24/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:22:16/. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /5:22:34/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:24:08/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /5:24:17/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:25:28/. 

 

Pan Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /5:25:38/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:27:21/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /5:27:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:28:13/. 

 

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /5:28:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:34:18/. 

 

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /5:34:24/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:35:29/. 

 

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /5:35:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:38:00/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /5:38:20/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:39:50/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /5:40:01/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:40:24/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /5:40:26/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /5:41:03/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:41:19/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /5:41:53/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:42:12/. 

 

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /5:42:34/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:43:14/. 

 

Pan Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /5:43:24/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:43:46/. 

 

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /4:43:54/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przystąpiła do sprawdzenia 

kworum. Poprosiła Państwa Radnych o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja 

/5:46:16/. 

 

/Sprawdzanie kworum /5:47:22 – 5:47:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Rada Miejska 

dysponuje kworum. Poddała pod głosowanie projekt uchwały /5:47:32/. 

 

Głosowano w sprawie: zmian budżetu miasta na rok 2022. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, Alicja 

Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (1) 

Marcin Kleczkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Tomasz Miklas, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam 

Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska 

BRAK GŁOSU (2) 

Agnieszka Mroziewska, Magdalena Śleszyńska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Uchwała Nr 

XLV/463/2022 w sprawie zmian budżetu miasta na 2022 rok został podjęta /5:48:19/. 

/Uchwała Nr XLV/463/2022 – stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 4n) 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Augustowa na lata 2022-2034. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2022-2034 /5:48:36/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2022-2034. 

Poinformowała, że projekt był rozpatrywany na posiedzeniu Komisji do spraw Budżetu. 

Poprosiła Pana Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii Komisji /5:48:36/. 

 

Pana Emilian Jasyen Al-Khameri – Przewodniczący Komisji do spraw Budżetu 

poinformował, że Komisja do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w 

dniu 23 lutego  2022 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2022-2034. Po analizie przedstawionego 

dokumentu, Komisja do spraw Budżetu pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 

11 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 4 głosach wstrzymujących się /5:49:06/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:49:36/. 

 

Pan Radosław Czerwiński – Skarbnik Miasta /5:49:49/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:50:45/. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /5:50:54/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:52:53/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zasępca Burmistrza /5:53:07/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:53:49/. 

 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /5:53:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:54:23/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zasępca Burmistrza /5:54:29/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:54:58/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /5:55:03/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:57:08/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zasępca Burmistrza /5:57:15/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:58:14/. 

 

Pan Michał Kotarski – Kierownik Wydziału Spraw Społecznych i Administracyjnych 

/5:58:21/. 

57 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:00:/. 

 

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /6:01:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że nie ma 

więcej zgłoszeń do dyskusji. Przystąpiła do sprawdzenia kworum. Poprosiła Państwa Radnych 

o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /6:03:36/. 

 

/Sprawdzanie kworum /6:03:56 – 6:04:10/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska dysponuje kworum. Poddała pod głosowanie projekt uchwały /6:04:10/. 
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Głosowano w sprawie: zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 

2022-2034. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, Alicja 

Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (1) 

Marcin Kleczkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Tomasz Miklas, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam 

Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska 

BRAK GŁOSU (1) 

Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Uchwała Nr 

XLV/464/2022 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 

2022-2034 została podjęta /6:04:54/. 

/Uchwała Nr XLV/464/2022 – stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 4o) 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej  

w Augustowie i nadania jej statutu. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie powołania 

Młodzieżowej Rady Miejskiej w Augustowie i nadania jej statutu /6:05:05/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej w Augustowie i nadania jej statutu. Poinformowała, 

że projekt uchwały był rozpatrywany na posiedzenie Komisji Społeczno – Oświatowej. 

Poprosiła Przewodniczącego Komisji o zabranie głosu i przedstawienie opinii Komisji   

/6:05:05/. 

 

Pan Mirosław Zawadzki – Przewodniczący Komisji Społeczno – Oświatowej 

poinformował, że Komisja Społeczno - Oświatowa Rady Miejskiej w Augustowie na 

posiedzeniu w dniu 21 lutego 2022 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie powołania 

Młodzieżowej Rady Miejskiej w Augustowie i nadania jej statutu. Po analizie przedstawionego 

dokumentu Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały  

15 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się 

/6:05:28/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:06:05/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza przedstawił Radzie projekt uchwały 

/6:06:15/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:07:52/. 

 

Pani Martyna Haraburda – Pełnomocnik Burmistrza do spraw Młodzieży /6:07:58/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:09:08/. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 

Pani Krystyna Wilczewska – Radna złożyła wniosek formalny o zmianę zapisu w Statucie 

Młodzieżowej Rady Miejskiej w Augustowie § 3. Młodzieżowa Rada jest organem 

samorządowym, składającym się z 15 osób uczących się lub mieszkających w mieście 

Augustów, które w dniu wyborów ukończyły 14 rok życia lub były uczniami klasy 8 szkoły 

podstawowej, a nie ukończyły 21 roku życia /6:09:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:11:39/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /6:12:04/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:12:37/. 

 

Pani Martyna Haraburda – Pełnomocnik Burmistrza do spraw Młodzieży /6:12:38/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:13:30/. 

 

Pani Krystyna Wilczewska – Radna /6:13:38/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła 5 minut przerwy  

w obradach /6:13:49/. 

 

/Przerwa /6:14:06 – 6:24:12/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie. 

Przystąpiła do sprawdzenia kworum. Poprosiła Państwa Radnych o wciśnięcie przycisku 

„kworum” w systemie eSesja /6:24:12/. 

 

/Sprawdzanie kworum /6:24:39 – 6:25:33/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska dysponuje kworum /6:25:33/. 

 

Pan Marek Sznejder – Radny złożył wniosek formalny o zmianę zapisu paragrafu 29 ust. 4 

na „Głosowanie odbywa się w wyznaczonym przez Burmistrza Miasta lokalu wyborczym” oraz 

o wykreślenie w paragrafie 29 ustępu 5 punktu 5 /6:25:49/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:29:16/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /6:29:24/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:36:16/. 

 

Pan Marek Sznejder – Radny /6:36:19/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /6:37:16/. 

 

Pan Marek Sznejder – Radny /6:39:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:40:19/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /6:40:35/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:40:44/. 

 

Pani Martyna Haraburda – Pełnomocnik Burmistrza do spraw Młodzieży /6:40:47/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:42:05/. 

 

Pa Marcin Kleczkowski – Radny /6:42:12/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:44:58/. 

 

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /6:45:04/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:47:57/. 

 

Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta /6:48:27/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:48:57/. 

 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /6:49:33/. 

 

Pani Martyna Haraburda – Pełnomocnik Burmistrza do spraw Młodzieży /6:50:53/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:53:01/. 

 

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /6:53:22/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:55:10/. 

 

Pani Krystyna Wilczewka – Radna poinformowała, że wycofuje swój wniosek formalny 

/6:55:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:55:58/. 

 

Pan Leszek Stanisław Cieślik - - Radny /6:56:13/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:59:10/. 

 

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /6:59:46/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:00:50/. 

 

Pani Krystyna Wilczewka – Radna /7:01:05/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:01:48/. 

 

Pani Sylwia Bielawska – Radna /7:01:55/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:03:58/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /7:04:09/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:05:43/. 

 

Pan Mirosław Chudecki – Radny /7:05:50/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:06:23/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny złożył wniosek formalny o zmianę przedziału wiekowego 

w treści w paragrafu 3 Statutu Młodzieżowej Rady Miejskiej w Augustowie od 14 roku życia 

do 21 roku życia /7:06:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:07:37/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /7:07:55/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:08:09/. 

 

Pani Martyna Haraburda – Pełnomocnik Burmistrza do spraw Młodzieży /7:08:12/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:09:13/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa /7:09:20/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:12:12/. 

 

Pan Emilian Jasyen Al-Khameri – Radny /7:12:24/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:14:32/. 

 

Pan Marek Sznejder – Radny złożył wniosek formalny o zakończenie dyskusji /7:18:08/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:19:00/. 

 

Pan Marek Sznejder – Radny /7:19:08/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska przystąpi do przegłosowanie złożonych wniosków formalnych. Przystąpiła do 

sprawdzenia kworum. Poprosiła Państwa Radnych o wciśnięcie przycisku „kworum”  

w systemie eSesja /7:19:10/. 

 

/Sprawdzanie kworum /7:19:57 – 7:20:25/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Rada Miejska 

dysponuje odpowiednim kworum. Poddała pod głosowanie wniosek radnego Marka Sznejdera 

/7:20:25/. 

 

Głosowano w sprawie: wniosku Pana Radnego Marka Sznejdera o zakończenie dyskusji  

i przejście do głosowania. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Agnieszka Mroziewska, Dariusz 

Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, 

Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 
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PRZECIW (2) 

Tomasz Miklas, Mieczysław Szczerbakow 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marcin Kleczkowski 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek został 

przyjęty. Ogłosiła zakończenie dyskusji. Poddała pod głosowanie drugi wniosek Radnego 

Marka Sznejdera /7:20:59/. 

 

Głosowano w sprawie: wniosku Pana Marka Sznejdera o zmianę zapisu paragrafu 29 ust. 4 na 

„Głosowanie odbywa się w wyznaczonym przez Burmistrza Miasta lokalu wyborczym” oraz  

o wykreślenie w paragrafie 29 ustępu 5 punktu 5. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 

Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Marek Sznejder 

PRZECIW (12) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, Alicja 

Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław 

Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Rafał Harasim, Krystyna Wilczewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek został 

odrzucony. Poddała pod głosowanie wniosek Radnego Marcina Kleczkowskiego /7:22:08/. 

 

Głosowano w sprawie: wniosku Pana Radnego Marcina Kleczkowskiego o zmianę przedziału 

wiekowego w treści w paragrafu 3 Statutu Młodzieżowej Rady Miejskiej w Augustowie od 14 

roku życia do 21 roku życia. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas 

PRZECIW (12) 
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Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, Alicja 

Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław 

Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Rafał Harasim, Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Aleksandra 

Maria Sigillewska, Marek Sznejder 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek 

Radnego Marcina Kleczkowskiego został odrzucony. Poddała pod głosowanie projekt uchwały 

/7:23:03/. 

 

Głosowano w sprawie: powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej w Augustowie i nadania jej 

statutu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz 

Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna 

Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, 

Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, 

Mirosław Zawadzki 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Uchwała Nr 

XLV/465/2022 w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej w Augustowie i nadania 

jej statutu została podjęta /7:23:51/. 

/Uchwała Nr XLV/465/2022 – stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /7:24:12/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:24:21/. 

 

Pani Martyna Haraburda – Pełnomocnik Burmistrza do spraw Młodzieży /7:24:24/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:25:00/. 

 

Pani Krystyna Wilczewska – Radna /7:25:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:25:41/. 
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza poinformował o spotkaniu w dniu 

dzisiejszym o godzenie 18:00 na Runku Zygmunta Augusta, które ma wyrazić solidarność 

augustowian z Ukrainą napadniętą przez Rosję /7:25:47/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:26:39/. 

Pani Izabela Agnieszka Piasecka- Radna /7:26:58/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:27:23/. 

 

Ad. pkt 4p) 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miasta Augustów. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miasta 

Augustów /7:27:50/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Miasta Augustów. Poprosiła Pana Burmistrza o przedstawienie projektu uchwały /7:27:50/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa poinformował, że Dyrektor 

Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody 

Polskie w Białymstoku postanowił (Postanowienie stanowi załącznik nr 18 do niniejszego 

protokołu) zaopiniować pozytywnie przedłożony projekt uchwały /7:28:27/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przystąpiła do sprawdzenia 

kworum /7:28:50/. 

 

/Sprawdzanie kworum /7:28:59 – 7:29:13/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, ze Rada Miejska 

dysponuje odpowiednim kworum. Poddała pod głosowanie projekt  uchwały /7:29:13/. 

 

Głosowano w sprawie: zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miasta Augustów 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja 

Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 
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Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta 

Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek 

Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Dobkowski 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała Nr 

XLV/466/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miasta Augustów została podjęta /7:29:57/. 

/Uchwała Nr XLV/466/2022 – stanowi załącznik nr 19 do niemniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 4r) 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części miasta Augustowa dla terenu położonego pomiędzy częścią ulicy 

Rajgrodzkiej i Młodości, zwanego "Szkoła Podstawowa Nr 2". 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa dla terenu 

położonego pomiędzy częścią ulicy Rajgrodzkiej i Młodości, zwanego "Szkoła Podstawowa Nr 

2" /7:30:04/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa dla terenu 

położonego pomiędzy częścią ulicy Rajgrodzkiej i Młodości, zwanego "Szkoła Podstawowa  

Nr 2". Poinformowała, że projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Rozwoju. Poprosiła 

Przewodniczącego o przedstawienie projektu uchwały /7:30:04/. 

 

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja 

Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 23 lutego 2022 r. zapoznała się 

z projektem uchwały w sprawie Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

miasta Augustowa dla terenu położonego pomiędzy częścią ulicy Rajgrodzkiej i Młodości, 

zwanego „Szkoła Podstawowa Nr 2”. Po analizie przedstawionego dokumentu, Komisja 

pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 14 głosami za, przy braku głosów 

przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /7:30:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:31:01/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza przedstawił projekt uchwały /7:31:13/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:31:36/. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /7:31:45/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przystąpiła do sprawdzenia 

kworum /7:32:09/. 

 

/Sprawdzanie kworum /7:33:04 – 7:33:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Rada Miejska 

dysponuje kworum /7:33:21/. 

 

Głosowano w sprawie: stwierdzenia nienaruszenia, przez Miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego części miasta Augustowa dla terenu położonego pomiędzy częścią ulicy 

Rajgrodzkiej i Młodości, zwanego „Szkoła Podstawowa Nr 2,” ustaleń Studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Augustowa. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz 

Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna 

Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, 

Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, 

Mirosław Zawadzki 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Rada Miejska 

pozytywnie stwierdziła nienaruszenie, przez Miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego części miasta Augustowa dla terenu położonego pomiędzy częścią ulicy 

Rajgrodzkiej i Młodości, zwanego „Szkoła Podstawowa Nr 2,” ustaleń Studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Augustowa. Poddała pod głosowanie 

projekt uchwały /7:33:54/. 

 

Głosowano w sprawie: Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta 

Augustowa dla terenu położonego pomiędzy częścią ulicy Rajgrodzkiej i Młodości, zwanego 

"Szkoła Podstawowa Nr 2". 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz 
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Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna 

Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, 

Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, 

Mirosław Zawadzki 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Uchwała Nr 

XLV/467/2022 w sprawie Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta 

Augustowa dla terenu położonego pomiędzy częścią ulicy Rajgrodzkiej i Młodości, zwanego 

"Szkoła Podstawowa Nr 2" została podjęta /7:34:54/. 

/Uchwała Nr XLV/467/2022 – stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 5. 

Przyjęcie protokołu z obrad XLIV sesji Rady Miejskiej z 30.12.2021 r. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego przyjęciu protokołu z obrad XLIV sesji Rady Miejskiej 

z 30.12.2021 r. /7:35:01/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego przyjęciu protokołu z obrad XLIV sesji Rady 

Miejskiej z 30.12.2021 r. Zapytała, czy są uwago do protokołu. Zgłoszeń nie było, więc 

przystąpiła do sprawdzenia kworum /7:35:01/. 

 

/Sprawdzanie kworum /7:35:24 – 7:35:36/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Rada Miejska 

dysponuje kworum. Poddała pod głosowanie protokół z obrad XLIV sesji Rady Miejskiej  

z 30.12.2021 r. /7:35:36/. 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z obrad XLIV sesji Rady Miejskiej z 30.12.2021 

r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz 

Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna 

Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, 

Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

BRAK GŁOSU (1) 

Krystyna Wilczewska 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że protokół został 

przyjęty /7:36:19/. 

 

Ad. pkt 6. 

Wolne wnioski. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego wolnym wnioskom /7:36:31/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska przechodzi do punktu poświęconego wolnym wnioskom. Poprosiła o składanie 

wniosków na piśmie/7:36:31/. 

 

Ad. pkt 7. 

Zamknięcie obrad. 

/Czar rozpoczęcia punktu poświęconego zamknięciu obrad /7:37:24/. 

  

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zamknęła XLV sesję Rady 

Miejskiej w Augustowie /7:37:24/. 

 

 

 

 

Przewodnicząca 

Rada Miejska w Augustowie 

 

        Alicja Dobrowolska 

 

 

 

Przygotowała: Emilia Putyńska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 
Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk na płycie CD stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 


